
Protokół Nr  58/2022 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

w dniu 20 grudnia 2022  r. 
 

Obrady Komisji otworzyli: 
 

1) Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

oraz 

2) Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 
 

stwierdzając quorum na podstawie list obecności (listy obecności w załączeniu). 
 

Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.04. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny 

obradowali według zaproponowanego porządku obrad (porządek w załączeniu). 
 

 

Ad. I./ Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 30 grudnia 2022 r., w sprawie: 
 

1) uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2023 r.  

 

Obecny na posiedzeniu komisji Skarbnik Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego –  

p. Sł. Kijak przedstawił założenia do projektu budżetu Gminy na 2023 r. Skarbnik 

poinformował zebranych, iż pomimo wysokiej inflacji i trudnej sytuacji gospodarczej  

w kraju, Gmina Ostrowiec Świętokrzyski nie przenosi obciążeń na swoich 

mieszkańców i nie podnosi stawek podatku od nieruchomości, już od ponad  

ośmiu lat.Pan Kijak powiedział również, że rok 2023 będzie trudny i nie obejdzie się 

bez szukania oszczędności na każdej płaszczyźnie życia. Jednak Gmina dołoży 

wszelkich starań, aby realizować wszystkie dotychczasowe zadania, a może i nowe, 

takie jak: sprzedaż węgla dla mieszkańców, czy budżet obywatelski.  

 

Komisja Samorządowa RMstosunkiem głosów: 5 za, przy braku głosów 

przeciwnych i jednym głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM stosunkiem głosów: 3 za, przy braku głosów przeciwnych  

i dwóch głosach wstrzymujących siępozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

2) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2023 – 2029. 



 

Komisja Samorządowa RM stosunkiem głosów: 5 za, przy braku głosów 

przeciwnych i jednym głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM stosunkiem głosów: 3 za, przy braku głosów przeciwnych  

i dwóch głosach wstrzymujących siępozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. (w załączeniu do protokołu) 

 

Ad II./ Sprawy różne. 
 
Radni: Wł. Sajda, Wł. Stec i Radna G. Maj poruszyli problem odśnieżania miasta. 
Państwo radni zwrócili uwagę na konieczność udrożnienia przejść  
dla pieszych oraz zatoczek autobusowych. Zalegający śnieg uniemożliwia sprawne 
dostanie się do autobusów osobom starszym, niepełnosprawnym oraz rodzicom  
z wózkami dziecięcymi. Obecny na posiedzeniu komisji Wiceprezydent P. Dasios 
odpowiedział, że miasto robi wszystko co w jego mocy, a szczególnie Zakład Usług 
Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim, aby zapanować nad możliwością skutecznego 
odśnieżania ulic i ciągów pieszych. Niestety, opady śniegu są tak intensywne,  
że utrudniają te działania. Niemniej, podniesione kwestie przez Państwa Radnych 
zostaną przekazane do realizacji kompetentnym organom.  
 
Na tym zakończono obrady obydwu  komisji o godz. 13.23. 

 

 

Przewodniczyli: 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – Kamil Kutryba 

 

 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – Marek Giemza 

 

Protokołowała: Eliza Kaniewska 

 


